
Bestyrelsesmøde Vestskovens Rideklub. Rytterstuen Margrethelund 3 

Torsdag den 23. september 2021 kl. 19.30-22.00. 

Mødedeltagere: Lis, Kenneth, Peter, Lena, Lisa, Bianca, Frederikke, Sarah, Chastine, 
Christina, Cati 

Afbud: Tina 

 

Dagsorden: 

 Godkendelse af referat: 

Enstemmigt godkendt. 

 Valg af dirigent: 

Kenneth 

 Valg af referent:  

Christina 

 Nyt fra formanden: 

Chastine og Kenneth til delegeretmøde hos Eif d. 24 august. Thor Storegaard ny 
idrætskonsulent hos Eif, vil gerne komme til en kop kaffe for at se rideskolen. 

Der skal findes en ny revisor i stedet for Arne. Opslag på Facebook samt Vestskovens 
Rideskole hjemmeside. 

Alle aktivitet planlægges i november måned. 

I april måned søges der tilskud til lokaler og aktiviteter. 

Zakobos administrationsstyresystem udnyttes fuldt ud af klubben til bl.a. 
medlemsstyring, event tilmelding, bogføring/regnskab samt indberetning til 
kommunen. Udover dette indeholder systemet mange muligheder for rideskolen 
såsom holdundervisning og hestestyring som ikke udnyttes lige pt. 

Rideskoledelen kan implementeres, hvis dette er et ønske. 

Koster 10.000,00 kr. årligt 

Blive bedre til at synliggøre os selv på Facebook, lave en video. 



Frederikke vil undersøge mulighederne for et førstehjælpskursus til ryttere for alle 
undervisere. 

Julemøde/bestyrelsesmøde i løbet af januar. 

 Økonomi: 

Regnskab for 2020 ligger på hjemmesiden. Budget for 2021 vil blive lagt på 
hjemmesiden. Cati sender det til Peter. 

 Medlemmer/status: 

Klubben har pt 275 medlemmer nedgang på ca. 10 %. 

 Konstituering af ny bestyrelse: 

Kenneth er formand 

Chastine er næstformand samt support for ungdomsudvalget. 

Cati er kassere 

Sarah står for stævneudvalget. 

Signe og Rebekka står for juniorudvalget 

Peter står for kommunikationsudvalget 

Dorthe står for sponsorudvalget (mener vi blev enige om, at Dorthe godt kunne blive 
medlem af bestyrelsen uden en ekstra ekstraordinærgeneralforsamling?) 

Bianca står for tekniskudvalg 

Lisa står for velfærdsudvalget 

Christina er sekretær 

 Nyt fra udvalgene: 

Stævneudvalg: 

Springstævne her den 3. oktober. Der er styr på det. Sidste møde her på mandag d. 
27. september. 

Klubmesterskaberne i spring d. 14. november. Året sidste stævne 

 



Juniorudvalg: 

Kursus til at blive hjælper. Lis og Frederikke er med ind over. Der laves et diplom. 

Kommunikationsudvalg: 

Intet nyt. 

Sponsorudvalg: 

Bunden i ridehusene bliver færdiggjort indenfor de næste 14 dage. Nyt sand og flis er 
blevet sponsoreret af Biancas mand. 

Tekniskudvalg: 

Kampagne vedr. heste i trafikken på Risbyvej/Ledøjevej. 

Bianca tager fat i kommunen vedr. fartnedsættelse samt skilte med hest på vej. 
Mulighed for skilte om børn på vejen – pas på mig. 

Vi kan evt. selv lave nogle skilte som kan sættes op på stakittet ved 
børnespringbanen samt oppe på græsset i svinget. 

Velfærdsudvalg: 

Efterårsfest d. 9. oktober 

 Præsentation af sløjfespring: 

Caroline og Josephine vil gerne selv stå for det hele med lidt support fra os, Kenneth 
vil gerne hjælpe. Bane på 8 spring, alt fra bom på jord til en max højde som Lis er 
med til at fastsætte. Alle får en rosette, hvis de rider en fejlfri runde. 

Det er muligt at have trækker eller hjælper med på bane ved bom på jord og op til 40 
cm. 

 Evt.: 

Der er et ønske, fra Lis, om nye spring ud til børnespringbanen. Der undersøges 
priser på dette. Muligt at Christina kan få sin mand til at lave et par spring. 

Mulighed for at lave en folder til halv og helparter over, hvad der forventes, hvilke 
pligter osv. der er til en som part. 

Lave en video over hvad der skal til for at lave/afholde et stævne. 

Head sæt til underviserne, Kenneth er på sagen 



Tilmelding til springsøndagene 

Glemmekassen er stumtjeneren, tag mig er kassen ved toiletterne. Dette skal 
synliggøres bedre. 

Mulighed for, at der er penge til månedlig vedligehold af ridehusbundene. 

Sarah undersøgere priserne ca. 12.000,00 kr. årligt  

 Dato for næste bestyrelsesmøde: 

18. november 2021 kl. 19.30-22.00 i Rytterstuen. 


